

信息披露

《前海开源“港股深大消费主题精选灵活配置混合型证券投资基金”修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Contains detailed amendments to the fund's prospectus regarding investment strategy and asset allocation.

《前海开源“港股深大消费主题精选灵活配置混合型证券投资基金”修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of amendments to the fund's prospectus.

《前海开源“港股深大消费主题精选灵活配置混合型证券投资基金”修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of amendments to the fund's prospectus.

《前海开源“港股深大消费主题精选灵活配置混合型证券投资基金”修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of amendments to the fund's prospectus.

《前海开源“港股深大消费主题精选灵活配置混合型证券投资基金”修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of amendments to the fund's prospectus.

《前海开源“港股深大消费主题精选灵活配置混合型证券投资基金”修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of amendments to the fund's prospectus.

《前海开源“港股深大消费主题精选灵活配置混合型证券投资基金”修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of amendments to the fund's prospectus.

《前海开源“港股深大消费主题精选灵活配置混合型证券投资基金”修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of amendments to the fund's prospectus.

《前海开源“港股深大消费主题精选灵活配置混合型证券投资基金”修改对照表

Table with columns: 章节, 原文内容, 修改内容. Continuation of amendments to the fund's prospectus.

《前海开源“港股深大消费主题精选灵活配置混合型证券投资基金”修改对照表